
 

 

REPORT DT MČR 2022 
 

KAPITOL aneb Štěkající borci s úkoly 
 

 

Zdravím všechny pařmeny hry Doomtrooper. Je mi ctí, že jako vítěz DT MČR 2022 mohu napsat tento report. 

 

Příprava na turnaj: 

Po těžkých dvou letech, co byl Doomtrooper opravdu na ústupu kvůli covidu, se začaly zase hrát turnaje a já 

měl obrovskou radost. Doomtrooper mi opravdu chyběl. Chtěl bych tímto poděkovat všem pořadatelům 

a účastníkům, že v tomto roce stihli zahrát alespoň tři turnaje (Out post cup v Mratíně, DT MČR v Olomouci 

a booster draft v Pardubicích). Musím říct, že jsem měl po Doomtrooperu doslova hlad 😊 

 

Na turnaj MČR jsem se opravdu poctivě připravoval s Olomouckou ligou (hlavně Omni, Danny a já). Prakticky 

hned po zářijovém turnaji se mi v hlavě honilo, co asi budu hrát a co budou hrát ostatní na mistrovství ČR? 

Jakmile byl seznam na stole, začalo ihned přemýšlení, jaká bude má taktika. Rozhodnutí přišlo prakticky hned 

první den. Kolečka v hlavě zapracovala a uznala za vhodné, že je zapotřebí využít své zkušenosti v DT a vytvořit 

něco extra. Byl to pro mě jasný cíl, udělat něco, co bude zároveň fungovat a bavit mě.  Hodně jsem sledoval 

taktiku minulých mistrovství ČR a usoudil jsem, že chci hrát úkolový balík s Pavoučky. Byla to pro mě asi 

nejlepší volba. Už několikrát jsem za ně hrál a věděl jsem, jak fungují. Bohužel při trénincích se mi s Pavouky 

jednou dařilo a podruhé zase ne. Naštěstí mé odhodlání udělat balík s Pavouky setrvalo a porážkami jsem se 

nenechal odradit. Bylo to nahoru a dolů. Pořád jsem doufal, že se mi to podaří sladit. Tréninky probíhaly 

s kartami plnící úkoly (to byl základ), Štěkajícími pavouky, korporačními válkami a kartami na zranění 

a vyřazení bojovníka. Dostatek bodů na začátku mi zajišťovaly kapitolské korporační války. Plnění úkolů 

prováděli Pavouci a speciální karty. Postupem času i díky radám Dannyho či Omniho se balík změnil do 

přibližné podoby, kterou jsem hrál na turnaji, a to asi týden před mistrovstvím. Ale zásadní bylo balík 

vyzkoušet, jestli funguje před turnajem. Dokonce probíhal trénink i sám se sebou, abych věděl, jestli je tato 

změna dobrá volba. Můj „deadline“ vytvoření balíku byl den před turnajem do 18:00. Už se mi nechtělo řešit, 

co tam mám ještě přihodit nebo ubrat za kartu. Samozřejmě ráno je moudřejší večera, tak se ještě ubralo 

a přidalo pár karet do sideboardu ráno, ale toť vše. 

 

Večer před turnajem: 

Jednoslovně „pecka“! Moc jsem si to užil a pokecal snad skoro s každým. Jsem rád, že na mistrovství zavítali 

noví hráči, i ti, kteří to mají opravdu hodně daleko. Jako velký bonus hodnotím losování skupin. Z Olomoucké 

ligy mě vylosovali jako posledního. Každopádně při zhlédnutí mé skupiny (Terryho Oakese) byla na mé straně 

spokojenost, protože ji hráli jen 3 hráči (postup byl jistý), ale na druhou stranu i veliký respekt k protihráčům 

(Boras a Martin). Byla to velmi silná a vydařená skupina.  

 

Ráno před turnajem: 

Ráno se mi dokonce povedlo přesvědčit moji drahou polovičku, ať mě na turnaj zaveze. Což byla pecka, 

protože jsem měl na starost skoro všechny ceny a sám bych to asi neunesl. Hned po příjezdu se všem, co byli 

již v očekávání turnaje, podařilo dostat do restaurace. Přichystal jsem ceny a pořád bylo ještě trochu času před 

oficiálním zahájením. Takže to krásně vyšlo. 

 

Průběh turnaje: 

Před prvním a druhým zápasem se nesmělo „sajdovat“, protože skupina měla 3 hráče. Mě to prakticky moc 

nezasáhlo, protože balík byl vymyšlen obecně proti všem. 

 

První zápas: 

Hned na začátku jsem hrál s Borasem. Druhý vícemistr z roku 2019 si hned vyložil také kapitolské korporační 

války a mě se jen honilo hlavou "aha, tak Boras hraje asi to samé, co já". Za mě je hodně na prd hrát proti 

mirror decku, ale každý by na to měl být připraven. Časem se ukázalo, že balík je podobný, ale naštěstí bez 



 

 

Pavouků. Protivníkův balík byl také úkolový, založen na Solidaritě a vystrkovalo tam prstíky i Dítě štěstěny 

jako u mě. První tažení mých Štěkajících pavouků bylo vítězné, i když ne jednoznačné. 

 

Druhý zápas: 

Proti Martinovi hraji vždycky rád, protože hra má spád a zbytečně nejsou prodlevy. Očekávala mě stanice 

s Luteráncema v čele s Řezníky zvířat. Marťas mě trocha drtil na body a vůbec to neměl špatně rozehráno. 

Naštěstí říkal, že v sidu má proti mně daleko hnusnější věci, ale ten "díky bohu" nebyl povolen, což mi asi 

pomohlo, tedy jestli mě nechtěl zastrašit :) Druhá výhra byla na světě, ale řekl bych "tak tak", protože jsem měl 

skoro dobranou knihovnu a málo bodů. 

 

Třetí zápas: 

Postup z prvního místa mi zabezpečil oddych jednoho zápasu. Čekal jsem na svého dalšího soupeře 

z vyřazovacích soubojů druhých a třetích míst. Bohužel los mi přivodil do cesty Kacíře Lukeho, který měl 

podobný balík jako já a ze začátku to se mnou vůbec nevypadalo dobře. Plnil mi mé vlastní úkoly, a to člověka 

docela namíchne :) Ale naštěstí Děti štěstěny byly tam, kde bylo potřeba, rojily se jedno po druhém a bylo 

dokonáno i s pár úkoly a nějakým tím "killem". 

 

Typos vs. Matraxxx – čtvrtfinále 

Z tohoto zápasu jsem měl obavy a musel jsem nějak improvizovat a překopat balík, jelikož Mantraxxx na tom 

byl bojově perfektně. Nezbývalo mi nic jiného než vytasit zpod korporační války Fleka a doufat, že mi zůstane 

na bojišti, co nejdéle. Tato strategie se ukázala jako "peckózní". Od té doby byl Flek nepřekonán. Helikoptéra 

byla opravdu tou skládačkou, která ještě popohnala mé "štěkače" dopředu. Na šiky Mortifikátorů se můj 

Štěkající pavouk díval z kokpitu Fleka a vesele si plnil úkoly :) 

 

Typos vs. Kubas – semifinále 

U Kubase jsem měl jistotu, že to nebude lehký boj. Je to přece dvojnásobný mistr ČR, takže "respekt" sám 

o sobě. Flek byl používán pravidelně hned ve druhém kole a Kubasovi Bratři na to naštěstí moc neuměli 

odpovědět. Párkrát byl "flíček" terčem sabotáží či selhání, ale díky korporačkám zůstal na stole až skoro do 

konce bitvy. Raději jsem ani s Flekem neútočil, abych měl jistotu, že mě Kubasovi Bratři nepromění třeba 

v plyšového králíčka :D Ostatní bojovníky jsem zabíjel se zbytkem mužstva, i když nepřekypovalo velkou silou. 

První i druhý zápas jsem ovládl a čekalo mě finále. 

 

Typos vs. Nikotin – finále 

Finále je finále, a to není radno podcenit. Nikotin, věčný to rival z posledních let se postavil mým Pavoučkům. 

Balík postaven na bojovníkovi (Štěkajícím pavoukovi) letícím ve Fleku, který byl blokerem po celou dobu bitvy. 

Zároveň s Flekem mohl bojovník vyřazovat zóny, opevnění a Amnézky, které dostávali mí bojovníci od 

Nikotina docela pravidelně. Při finále byl můj balík opravdu vyladěný, protože jsem tam měl snad jen 16 karet, 

které na zahrání potřebují akce. Takže to pěkně chodilo a já přesně věděl, co chci a co nechci hrát. Hned od 

začátku jsem se snažil vykládat opevnění či zóny. Dále následovaly úkoly za pár vítězných bodíků, kde bylo 

cílem zlikvidovat Štěkajícím pavoukem vlastní opevnění a zóny. Dítě štěstěny jen dokrmilo toto "kombo". Dále 

byla důležitá i obrana se Vzpurností, protože Nikotin rád sabotoval za hodně bodů. „Vzpouřička“ byla velmi 

dobrá volba a prakticky zastavila jeho postup za body. Dvakrát použitá na vysokého pána bez vlasů – Kardinála 

Duranda a jednou na Ostravana Crenshawa. Amnézie zase držela na uzdě Učedníky z Luteránie. Postupem 

času body přibývaly a jednou dokonce přibily rychleji, než jsem čekal za "kill" Duranda, který padl, když potkal 

mé Osobní protiposádkové miny. Dohromady jsem ukořistil dvě vítězné hry podobným způsobem a stal se 

Mistrem ČR :) Bomba!!! :D 

 

Takže tato cesta mě dovedla až na samý vrchol hory České republiky v DT. 

 

Ještě jednou díky. Mohu říci, že je to blahodárný pocit vyhrát něco takového. 

 

 

TYPOS 


